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Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet 1 september 2017

§99Svar påremiss förnyatutvecklingsprogram förden regionala stadskärnan
Flemingsberg

Miljöpartietstårbakom utvecklingsprogrammet förden regionala stadskärnan. Viktigt
äratt knyta samman områdena i Flemingsberg som ärbyggt i enklaver och åtskildafrån
varandra av olika barriärersom infrastruktur, topografi och bebyggelsens utformning.
Föratt stärka sammanhållningenoch skapa ett attraktivare samhällebehöver
Flemingsberg knytas samman.

Nu riskerar Trafikverkets planering av Väg226/571 Pålamalmsvägen,Trafikplats
Högskolanatt ytterligare förstärkabarriäreffektema, vilket motverkar intentionerna i
utvecklingsprogrammet. Trafikverket åskådliggördet tydligt i sin egen fihn:
https://www.youtabe.com/watch?v=FuwYHw9TldY

Miljöpartietären stark anhängare av SpårvägSyd som möjliggöratt byggande av
kollektivtrafiknärabostäder. Miljöpartietvill ha trafikåtgärderi närtidföratt lösa
framkomlighet och trafiksäkerhetpåhårtbelastade vägar. Att fortsättaförespråka
Tväriorbindelse Södertörn(som i Tyresösyttrande) som dessutom saknar finansiering,
kan vi inte ståbakom.

Tvärforbindelse Södertörnären direkt förlängningav FörbifartStockholm och innebär
en fördubbladvägsträcka.Om vägen byggs i tunnlar, blir ingreppen betydligt mindre i
naturmiljönoch lösertill viss del bullerproblematiken. Detta ärpositivt! Emellertid
uppmuntrar snabba tunnlar och genare vägartill fler bil- och godstransporter. Nya
motorvägar inte bara föderny trafik, de konkurrerar ut kollektivtrafik och leder till ett
ökatbilberoende och mer utsläpp, tvärtemotden vägvi måstegå.
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